
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 7. prosince 2022  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík, doc. Kubička, dr. Bindzar,  doc. Šimáček, doc. 

Pohořelý, prof. Bartáček, dr. Šír, dr. Šmejkalová, Ing. Milnerová, doc. Sýkora, dr. 

Váchová 

Omluveni: doc. Kubal, prof. Kočí, Ing. Šritrová 

Host: dr. Farták 

 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Pan rektor obdržel rezignační dopis od doc. Hasala jako předsedy etické komise. Bude se hledat 

nový předseda. 

 Teploty na pracovišti v budově Zikova. Připomínky k teplotám zasílat na Ing. Koktu.  

 Začíná se řešit bezpečnostní situace na vysokých školách. 17. 1. bude seminář pro vedení 

VŠCHT (rektor, děkani, proděkani pro zahr. styky). 

 Univerzita v Mikolajivu. Proběhnou popularizační přednášky. Do 10.1. má každá fakulta 

připravit návrh přednášky. 

 

Pror. Jahoda 

 Připravuje se dotazník absolventů, bude zaslán proděkanům a garantům programů. Poté budou 

dodána data, která se dotazníkem získají.  

 Dále jsou připraveny informace ze SIS pro garanty studijních programů. Garanti musí psát roční 

zprávy. 

 16. 12. bude pedagogická konference (budou prezentovány projekty z PIGY. 

 Garanti programů budou vyzváni k revizi studijních plánů. 

 Systém e-learningu by měl být otevřen  pro všechny studenty, kteří mají zájem o daný předmět.  

 Byl vysoutěžen nový modul pro akreditace.  

 Byli finančně ohodnoceni pedagogové, kteří měli nejlepší hodnocení v anketě studentů.  

 

Pror. Vojtěch 

 Byly vyhlášeny výsledky výzev MVČR, MZČR. Bohužel VŠCHT není příliš úspěšná. 

 GAČR. Za VŠCHT podáno 175 žádostí, 33 bylo úspěšných. V panelech GAČR máme málo 

zástupců, bylo by dobré jejich počet navýšit. Je možná i nominace sebe sama.  

 OP JAK – bude 22+2 projektů. OP JAK Infra – do 14. 12. se musí vyplnit dotazník (zaslal doc. 

Hlinčík). Cenové nabídky na přístroje by měly být bez slev a bez inflační doložky.  

 SVK mělo 574 účastníků, za FTOP 42. 

 Byly uděleny ceny Julie Hamáčkové. 

 Mezinárodní evaluační panel, za FTOP doc. Hlinčík a prof. Jeníček.  

 JIGA bude letos v lednu vyhlášena dle starých pravidel. 

 Fond Dagmar Procházkové. Diskuze o podmínkách nominací.  

 

Pror. Pospíšil 

 Data Mining, Fair Data, Open Science. Škola se zavázala zavést „sdílení naměřených dat“. 

 

 

 

Pror. Rumlová  



 Proběhlo Catch the Wave. Dva zástupce z FTOP – doc. Kubička, dr. Trecáková. Pan děkan 

děkuje za příspěvek na konferenci. 

 Jsou vypsány přihlášky do Erasmu. 

 

Kvestorka 

 Připravuje se rozpočet na rok 2023. 

 Připravuje se střednědobý výhled. 

 Budou změny v organizačním řádu. 

 

Senát 

 13. 12. proběhne další zasedání senátu. Probíhají volby do senátu, pan děkan připomíná, že by 

bylo dobré se voleb zúčastnit. 

 

Ing. Starý - koleje 

 Kolejné se od příštího roku bude zvyšovat o 15%. 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 10. 1. 2023. 

 

 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Termíny konání VR FTOP. Návrh 19.1., 23.1., 24. 1. Ing. Šritrová zašle hlasování v Doodle. 

 Doc. Krejčová z univerzity v Pardubicích by ráda absolvovala profesorské řízení na FTOP 

Praha. Pan děkan zašle členům kolegia materiály paní docentky pro posouzení. 

 Kritéria rozpočtu fakulty. 

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Schvalování diplomových prací. „Zadat“ až jako poslední krok. 

 Minulý týden proběhla schůzka k předmětu Matematika. První test pro FTOP nedopadl dobře.  

 Zavedení přijímacího řízení na VŠCHT Praha? 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum  

 Vyšla nová směrnice o nezávislosti výzkumníků. 

 JIGA – pan proděkan prosí o co největší počet nominací. 

 VIGA – schváleni hodnotitelé.  

 Vypisování témat dizertačních prací do českého studijního programu do 31. 12. 2022. Druhé 

kolo témat dizertačních prací do DD do 31. 12. 2022 (Pokud bude téma do DD, je třeba ho 

vypsat také do českého programu.). Každý ústav vypíše alespoň jedno téma „do rezervy“.  

Název v českém jazyce, anotace v anglickém jazyce. 

 eDoktorand je nyní nefunkční, pro překlenovací období pouze papírové forma. 

 

doc. Kubička – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

 DoD proběhly. Pokud má kdokoliv připomínky k DoD pan proděkan prosí o zpětnou vazbu. 

 Prezentace fakult na středních školách. Řeší se koncept toho, jak VŠCHT propagovat. 

 Výjezdy na Erasmus+  – přihlášky do 8. 3. 2023.  

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 Pokud se student 2. ročníku bakalářského studia chce přihlásit na nějaké téma, je to možné, 

musí však počkat až se uzavře výběr pro 3. ročník.  

 Dohody o provedení práce z domova. Nyní jim končí platnost, bude nutno uzavírat nové? Ano, 

případně opět prodloužit. 



 

Ústav 216 (doc. Hlinčík) 

 Na ústavu bude probíhat demonstrační projekt k projektu Krušnohoří. 

 Akreditace programu „Omezování klimatických změn“ byla odeslána na NAU. 

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

 

Ústav 240 (dr. Šír) 

 

Ústav 241 (Ing. Milnerová) 

 

Senát (dr. Váchová) 

 Zasedání proběhne v lednu 2023. V únoru poté bude svolán nový akademický senát.  

 

Doc. Sýkora  

 Inventarizace na jednotlivých ústavech, konec do 4. 1. 2023.  

 

Ing. Šritrová 

 Požadavky na vyplácení stipendií za 12/2022 zaslat nejpozději do 20. 12. 2022.  

 

Dr. Farták – Šetřící komise 

 Hledají se cesty úspor energií na škole. 

 Pokud se mění osvětlení, nové bude výhradně LED. 

 Revize lednic a mrazáků. V rámci ústavu by se měla provést revize, najít naplněnost a případně 

zredukovat.  

 Redukce fakturačních měřidel plynu (zkontroloval dr. Farták). 

 Škola vstoupila na elektronickou burzu.  

 Vypínaní přístrojů, počítačů? 

 

 

Různé 

 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana bude 10. 1. 2023 ve 13.30 hodin v zasedací místnosti 

děkanátu FTOP, Zikova ulice,  B2317 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


